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Helyszín: Magyar Sport Háza II. emelet Ovális tárgyaló

Napirendi pontok

1. Közgyűlés
2. Hungarian Open
3. Steel Szövetségi kapitányi pozíció
4. Egyéb

Jelen vannak

. Élő Norbert elnök

. Dr. Pálvölgyi Szilas alelnök

. Kövesdi Andrea elnökségi tag
• Harsányi Enikő elnökségi tag
. Hirsch Máté elnökségi tag
. virág Zsuzsanna felügyelőbizottsági tag
. Dr. Csala Péter felügyelőbizottsági tag
. Takácsné Fekete Franciska főtitkár
. Morva-Takács Vivien Anett adminisztrátor
• Bereczki Béla meghívott vendég
. ziegenhám Medárd meghívott vendég
. vereczkey Lajos meghívott vendég

Megkezdve: 18:54

Elnök megállapítja, hogy az ülés határozatképes.

Az Elnökség Úgy döntött, hogy a 2. napirendi pontot tárgyalja meg először.

2. Hungarian Open

vereczkey Lajos és Ziegenhám Medárd korábban írásban megküldött ajánlatukat kiegészítve
ismertetik elképzeléseiket a Hungarian Opennel kapcsolatban. Kiemelik, hogy idén
megnövelik a díjalapot, ezzel magasabb kategóriájú lesz a verseny, és tervezik, hogy élő
közvetítés is lesz. Vállalják, hogy az MDSZ honlapján és modulon illetve a kifejlesztés alatt
álló appon keresztül fog a nevezés történni.

Az Elnökség célja is, egy hosszabb távú megegyezés.

A Hungarian Open a Magyar Darts Szövetség neve alatt futna, a Sport Dc illetve esetlegesen
a helyébe lépő gazdasági társaság csak megbízással végezné a szervezést.



Mindenki egyetért abban, hogy a C kategória kevés, idén már B kategóriára kell emelni.

Alelnök kérdésére Vereczkey Lajos megerősíti, hogy az első két évben nem várható olyan
nyereség a szervezésből (inkább csak veszteség), amelyből az MDSZ részesedni tudna.

Alelnök felvetésére Vereczkey Lajos vállalja, hogy a szerződés írásbeli tervezetét megküldik
az elnökség részére, mely tartalmazza mindazon vállalásukat is mely a jelen ülésen
elhangzott.

Felmerül a pályáztatás kérdése, Ziegenhám Medárd kijelenti, hogy a szervezéssel már Így is
késében van a szövetség, a pályáztatás esetén nem maradna idő a verseny kellő színvonalon
és magas részvétellel történő megszervezésére, így azon ők nem is kívánnak indulni.

Ezt követően 5 igen, O nem, O tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő

11/2019.111.20 számú határozatot

Az elnökség megbízza ésfelhatalmazza Ziegenhóm Medárdot és Vereczkey Lajost Illetve az
általuk képviselt Sport DC-t hogy a Hungarian Open megszervezésével, és a szerződés
előkészítésével. Az elnökség egyúttal a szerződés részletes feltételeinek letárgyalásával
megbízza az elnökből, alelnökből és Hirsch Máté elnökségi tagból álló bizottságot.

3. Steel szövetségi kapitányi pOZÍCiÓ

Már kétszer volt kiírva pályázat, így nem kell újra kiírni, dönthet róla az elnökség.

Ziegenhám Medárd ismerteti azokat a feltételeket amelyek mellett vállalná a pozíciót.

20:21 Ziegenhám Medárd és Vereczkey Lajos távozik az Elnökségi ülésről.

Az Elnökség egyetért abban, hogy nincsen olyan személy a pozícióra, akivel mindenki
elégedett lenne. Olyan emberre van szükség, akinek jó rálátása van a játékosmezőnyre.

Alelnök javasolja, hogy az elnökség Kővesdi Andreát bízza meg 2019. december 31-ig terjedő
időszakra szövetségi kapitánynak, aki 2019.03.29-ig kapott időt, hogy eldöntse, vállalja-e a
megbízást.

1. Közgyűlés

A közgyűlés Tisztségviselő választás napirendje kapcsán egyetlen jelölés érkezett, Gyetvai
Ákost jelölte két klub a Fegyelmi Bizottságba.

Csala Péter részletesen beszél az emailben már említett levelező rendszerről, az Elnökség
tagjai felteszik kérdéseiket ezzel kapcsolatban, Csala Péter válaszol rájuk.

Nincsen egyetértés az Elnökségben a leírt rendszerrel kapcsolatban.

Megvitatásra kerül a leltár kérdése.

21:24 Csala Péter elhagyta az Elnökségi ülést.



Az Elnökség átbeszéli a 2019-es költségvetési tervet, és a potenciális támogatási forrásokat.
Mivel az EMMI-től csak hazai rendezésű nemzetközi versenyekre lehet támogatást igényelni,
ami Idén a Hungarian Open, külföldi nemzetközi eseményekre nem tud a Szövetség kérni.

Á Magyar Paralimpiai Bizottság jelezte, hogy tudná támogatni a Szövetséget, ha parasport
versenyt rendezne.

2019-ben le kell faragni a versenyrendezési költségekből, mert a nemzetközi
versenyköltségek mellett ez a legnagyobb költségvetési tétel.

4. Egyéb

Ki kellene osztani feladatköröket az Elnökségen belül. Elnök úr szerint a probléma nem abból
adódik, hogy nem tudják az Elnökség tagjai, hogy mit kell csinálniuk, hanem néha túl sokat
vállalnak magukra és aztán nem tudják időben elvégezni.

Jegyzőkönyv lezárva 22:45
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